

..... { (City, town, village, township or parish).
 { (Cité, ville, village, canton ou paroisse).

Enumerator.
Enumérateur.

Page 4

NAME AND RESIDENCE.		PLACE OF BIRTH.		PERSONAL DESCRIPTION.		NATIVITY.		CITIZENSHIP.		RACE, LANGUAGE AND RELIGION.		EDUCATION.		PROFESSION, OCCUPATION AND EMPLOYMENT.																							
NAME of each person in family, household or institution.		PLACE OF BIRTH. (In rural localities give parish, section, township, range and section. In cities, towns and villages, give street and number of dwelling.)		PERSONAL DESCRIPTION. Relationship to head of family or household. Sex. Single, married, widowed, divorced, or separated. Married by what authority. Age at last birthday.		NATIVITY. Country or place of birth of this person and of parents of this person. If born in Canada give province. If foreign born give Country. (See instructions.)		CITIZENSHIP. Year of immigration to Canada. Naturalization. NATIONALITY. (Country to which this person owes allegiance)		RACE, LANGUAGE AND RELIGION. Racial or tribal origin. Can speak English Can speak French Language other than English or French spoken at Mother tongue. Religious body, denomination or community to which this person adheres or belongs.		EDUCATION. Can read Can write Months at school above Sept. 1, 1900		PROFESSION, OCCUPATION AND EMPLOYMENT. Chief occupation or trade. (Give occupation or trade information as possible.) Employer Employed by Worker Working on own account "O.A." "a" If "Employer" state principal product "b" If "Employer" state where employed as "farm" "other work" "steady" "gypsy", etc. "c" If on "own account" State nature of work.																							
NOM ET RESIDENCE.		DOMICILE.		TENURE ET CLASSIFICATION DES MAISONS.		INFORMATIONS INDIVIDUELLES.		LIEU DE NAISSANCE.		CITOYENNETÉ.		RACE, LANGUE ET RELIGION.		INSTRUCTION.		PROFESSION, OCCUPATION OU MOYEN D'EXISTENCE.																					
NOM de chaque personne dans la famille, le ménage ou l'institution.		DOMICILE. (Donner les localités rurales, section, township, le canton, le rang et la section. Dans les villes, les villages et les villages, additionner le nom et le numéro de la maison.)		TENURE ET CLASSIFICATION DES MAISONS. Propriétaire ou locataire N° de la maison Classification des maisons (Voir instructions) Matière de la maison (Voir instructions) Chaque personne par son nom complet		INFORMATIONS INDIVIDUELLES. Parent ou relation avec le chef de la famille ou du ménage. Sex. Célibataire, marié, veuf, divorcé ou séparé. Marié par autorité quelconque Age au dernier anniversaire		LIEU DE NAISSANCE. Pays ou lieu de naissance de cette personne et de ses père et mère. Si elle est née au Canada, dire la province; si elle est née à l'étranger, dire le pays. (Voir instructions.)		CITOYENNETÉ. Année d'immigration au Canada. Année de naturalisation. NATIONALITÉ (Pays dont la personne est citoyenne ou sujet.)		RACE, LANGUE ET RELIGION. Origine selon la race ou la tribu. Sait parler anglais Sait parler français Langue autre que l'anglais ou le français parlée par les ancêtres maternels. Religion, dénomination ou secte à laquelle cette personne adhère.		INSTRUCTION. Sait lire Sait écrire Mois de scolarité au-dessus de sept ans		PROFESSION, OCCUPATION OU MOYEN D'EXISTENCE. Emploi principal ou métier (Donner les renseignements aussi complets que possible.) Patron Employeur Ouvrier Travailleur à son compte "O.A." "a" Pour les "patrons" nommer le produit principal "b" Pour les "ouvriers" le lieu de travail, le nom de l'employeur "c" Pour les personnes travaillant à leur compte donner le genre de travail.																					
1	2	3	4	4a	4b	4c	5	6	7	8	9	10	11	12	13	14	15	16	17	18	19	20	21	22	23	24	25	26	27	28	29	30	31	32	33	34	35
49	49	Britney George Estelle	3 24 100	3	24	100	Londonlock	R	20	S	wood	4	06-2-10	M	21	33	1 ont	ont	ont	1892	1900	Canadian	Scotch	30	yes	1330 000	Presby	yes	yes	90 74	Labourer	W2 R. RB	100 00	X	00	0	
50	50	Ernie Bessie Edwin	3 29 3	3	29	3							06-2-10	M	21	33	1 ont	ont	ont	1892	1900	Canadian	Scotch	30	yes	1330 000	Presby	yes	yes	90 74	Labourer	W2 R. RB	100 00	X	00	0	
51	51	Joseph James Eva						0	BB	S	wood	2	02-2-20	M	21	33	1 ont	ont	ont	1892	1900	Canadian	Scotch	30	yes	1330 000	Presby	yes	yes	90 74	Labourer	W2 R. RB	100 00	X	00	0	
52	52	Lieseke Albert Selma Hilda						0	BB	S	wood	2	02-2-20	M	21	33	1 ont	ont	ont	1892	1900	Canadian	Scotch	30	yes	1330 000	Presby	yes	yes	90 74	Labourer	W2 R. RB	100 00	X	00	0	
53	53	Andrew Mabel Howard Dorothy Edna						R	10	S	wood	2	02-2-20	M	21	33	1 ont	ont	ont	1892	1900	Canadian	Scotch	30	yes	1330 000	Presby	yes	yes	90 74	Labourer	W2 R. RB	100 00	X	00	0	
54	54	John Agnes Dorothy Mary						0	BB	S	wood	2	02-2-20	M	21	33	1 ont	ont	ont	1892	1900	Canadian	Scotch	30	yes	1330 000	Presby	yes	yes	90 74	Labourer	W2 R. RB	100 00	X	00	0	
55	55	Ernest Sidney Arlene Mary						R	10	S	wood	2	02-2-20	M	21	33	1 ont	ont	ont	1892	1900	Canadian	Scotch	30	yes	1330 000	Presby	yes	yes	90 74	Labourer	W2 R. RB	100 00	X	00	0	
56	56	John Mary Lillian George						R	10	S	wood	2	02-2-20	M	21	33	1 ont	ont	ont	1892																	